
 

ZAPISNIK 4. REDNE SEJE UO ŠOFF 2018–2020 

Kraj seje: Ljubljana (predavalnica 023, Filozofska fakulteta UL) 

Datum seje: 25. februar 2019 (18.10 – 20.12) 

Prisotni_e člani_ce UO ŠOFF: predsednica Zala Blazina, podpredsednica Sara Šifrar 

Krajnik, poslanka Sarah Tkalec, Beti Uršič, Matevž Mandl, Peter Černe, Blaž Šoba, Domen 

Iljaš, Neža Lukančič, Rebeka Kovačec, Jaka Šoster, Erazem Štancar, Anja Zidar, Nejc Kralj, 

Pika Kristan (15) 

Ostali_e prisotni_e: Nives Hüll (1) 

Odsotni_e člani_ce UO ŠOFF, ki so svojo odsotnost opravičili: poslanka Sara Ugrin, 

Timotej Pavlin, Monika Marušič, predsednik ŠSFF Timotej Klopčič (4) 

Dnevni red: 

1. potrditev zapisnika 3. redne seje 

2. finance 

3. potrditev oddelčnih projektov 

4. poročilo predsednice UO ŠOFF 

5. poročilo poslank 

6. poročilo ŠSFF 

7. poročilo prodekana študenta 
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8. razno 

     Predsednica UO ŠOFF Zala Blazina prisotne pozdravi na 4. redni seji UO ŠOFF. Predstavi 
dnevni red, ki so ga člani tudi že prejeli skupaj s sklicem 4. redne seje preko elektronske 
pošte. Na dnevni red ni bilo pripomb, zato sledi glasovanje.  

SKLEP 1: UO ŠOFF se strinja z dnevnim redom 4. redne seje UO ŠOFF.  
ZA: 14       PROTI: 0     VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

K točki 1. Potrditev zapisnika 3. redne seje.	
     Sledi potrditev zapisnika 3. redne seje. Zala Blazina vpraša prisotne po pripombah na 
zapisnik. Ker pripomb ni bilo, sledi potrditev zapisnika.   

SKLEP 2: UO ŠOFF potrjuje zapisnik 3. redne seje. 
ZA: 14       PROTI: 0    VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

K točki 2. Finance	
      Preden Zala Blazina preda besedo predsedniku FK UO ŠOFF napove veliko 
preobremenjenost s projekti v prihodnjem mesecu in povoze člane, naj so do situacije 
razumevajoči.  
 Predsednik FK UO ŠOFF Erazem Štancar je poročal o delovanju FK UO ŠOFF. 
Komisija se je nazadnje sestala v torek, 19. februarja 2019. Člani komisije so ugotovili, da se 
pojavlja problem, saj UO ŠOFF nima dovolj denarja, da bi ugodil prošnjam za sofinanciranje 
vsem projektom v zaprošeni višini. Prošenj za sofinancranjen je bilo v višini okrog 2200 €, na 
razpolago pa je bilo samo 1145 €. Posledično projekti niso dobili sofinanciranja v polni meri, 
ampak so se sredstva približno prepolovila. Za projekte je veljalo, da je ena točka vredna  
0,75 €.   
    Erazem je povedal, da so znotraj FK razpravljali o tem, kaj narediti, saj nekateri projekti 
niso bili navedeni v letnem delovnem načrtu, velja pa dogovor, da imajo projekti, ki so v 
letnem načrtu, prednost. Če bi zavrnili projekte, ki niso bili zapisani v letni načrt, bi lahko bili 
ostali projekti skoraj polno sofinancirani. Poleg tega je opozoril, da je med projekti za marec 
kar nekaj ekskurzij, ki se najverjetneje načrtujejo že nekaj mesecev pred izvedbo, zato bi jih 
člani UO ŠOFF lahko navedli v letni načrt. FK UO ŠOFF se je kljub prejšnjim razlogom 
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odločila, da se prednost da dobrobiti študentov in da se ne zavrne projektov, ki niso v letnem 
delovnem načrtu. 
     Sarah Tkalec je izpostavila, ali je sploh smiselno, da ŠOFF financira veliko projektov, 
vendar v majhnih zneskih.  
 Zala Blazina je povedala, da je poslala prošnjo vodji Resorja za ŠOVZ Timu Mišiču, 
da bi ŠOFF zaradi prenasičenost projektov tudi v naslednjih dveh mesecih predčasno pridobil 
sredstva iz enega izmed kasnejših mesecev v letu. Povedala je, da bo to najverjetneje 
izvedljivo. 
 Erazem Štancar je predlagal rešitve, ki se jih UO ŠOFF lahko posluži za reševanje 
prenasičenosti projektov v naslednjem projektnem obdobju, torej za mesec april. Prvi predlog 
je, da se vse prošnje za sofinanciranje promocij prestavi na manj obremenjene mesece. Taki 
projekti bodo v primeru prevelikega navala za april tudi najprej zavrnjeni. Zavrnjeni bodo tudi 
projekti, ki niso v letnem načrtu. Opozoril je tudi, da naj tisti člani UO ŠOFF, ki še niso 
izpolnili letnega delovnega načrta to čim prej storijo za boljšo preglednost števila projektov v 
posameznem mesecu, vendar pa bo FK še vseeno upoštevala prednost projektov, ki so bili 
vnešeni do prvotno dogovorjenjega roka 31. decembra 2018. 
 Jaka Šoster je člane opozoril na napake pri izpolnjevanju obrazcev. Predvsem naj bo 
pri prijavi projekta jasno razvidno, kateri je izbrani predračun. Sklical se je tudi na prejšnji 
pomislek Sarah Tkalec glede financiranja več projektov z majhnimi zneski v primerjavi s 
financiranjem manj projektov v večjih zneskih. Obrazložil je, da je imela pri tej odločitvi FK 
v mislih, da se bodo projekti po vsej verjetnosti še vseeno izvedli, če se jim odobri 
sofinanciranje v manjšem vsoti, če pa projektu ne dodelijo nič sredstev, obstaja možnost, da 
projekt ne bi bil izveden, to pa ni cilj delovanja UO ŠOFF.  
 Izpostavil je še, da so bili nekateri projekti poleg nepopolne prijave oddani tudi 
prepozno. Na to se do zdaj ni gledalo, vendar pa bo sredstev vedno manj, tako da naj člani 
pazijo pri prijavi, drugače bodo projekti zavrnjeni.  
 Sarah Tkalec je izpostavila, da je na Filozofski fakulteti premalo kvalitetnih projektov.  
 Neža Lukančič je povedala, da je delovanje Filozofske fakultete specifično, saj temelji 
na velikem številu ekskurzij. Prav tako se je FK UO ŠOFF v pravilniku zavezala k temu, da 
podpira vse projekte in dela dobro za študente.  
 Razvije se debata o sofinanciranju ekskurzij. Izpostavljeno je bilo predvsem to, da naj 
se oddelki združujejo pri organiziranju ekskurzij, sploh pri potovanju v ista oziroma bližnja 
mesta, pri čemer ni nujno, da imajo skupen program, veliko denarja pa bo prihranjeno s 
skupnim prevozom, nočitvijo ipd. Prav tako naj se pazi, da se, če je le možno, izbira najbolj 
ugodne možnosti, naj se prost za skupinske, študentske in druge popuste.  
      
SKLEP 3: UO ŠOFF je seznanjen s financami. 
ZA: 15       PROTI: 0    VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Med poročanjem o financah se je seji pridružila Neža Lukančič.  

K točki 3. Potrditev oddelčnih projektov.	
 Pod to točko so bili predstavljeni projekti, ki se bodo izvedli v mesecu marcu. Pri 
vsakem projektu je predstavnik (če je bil prisoten) na kratko predstavil projekt, potem pa je 
sledilo glasovanje.  

Tisk arheoloških kapucarjev, Oddelek za arheologijo 
 Erazem Štancar je povedal, da gre za tisk kapucarjev oziroma puloverjev. Ker so pri 
prijavi projekta napisali, da gre za prioritetnega, je FK UO ŠOFF to upoštevala, zavrnila pa je 
ostala dva projekta, ki jih je oddelek prijavil za tekoči mesec.  

SKLEP 4: UO ŠOFF odpira projekt Tisk arheoloških kapucarjev, dodeli mu sredstva v 
višini 110 €.  
ZA: 15      PROTI: 0     VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

Enodnevna ekskurzija v Oglej, Oddelek za zgodovino.  
 Sara Šifrar Krajnik je predstavila projekt. Gre za ekskurzijo, kjer bodo udeleženci 
spoznavali zgodovino srednjega veka. Člani UO ŠOFF so izpostavili, da se na to ekskurzijo 
ne more prijaviti katerikoli študent Filozofske fakultete. 
 Pri tem projektu se razvije pogovor o ekskurzijah, kjer niso zapolnjena vsa mesta in 
ekskurzijah, ki so namenjene samo študentom oddelka, torej niso namenjeni vsem študentom 
fakultete. Sklep, da namen sofinanciranja s strani ŠOFF ni sofinanciranje projekta 
namenjenega enemu letniku enega oddelka. Sledi še dogovor, da se pri ekskurzijah pazi na 
deljenje informacij. Organizatorji ekskurzije oziroma predstavnik oddelka v UO ŠOFF naj z 
ostalimi člani deli Facebook dogodek oziroma internetno povezavo do informacij o ekskurziji, 
da bodo predstavniki oddelkov lahko delili informacijo o ekskurziji po ostalih oddelkih in se 
bo ekskurzija na ta način zapolnila.  

SKLEP 5: UO ŠOFF odpira projekt Enodnevna ekskurzija v Oglej, dodeli mu sredstva v  
višini 110 €.  
ZA: 0      PROTI: 11     VZDRŽANI: 4 
Sklep je bil zavrnjen.  
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Strokovna ekskurzija v Gradec, Oddelek za germanistiko z nederlandistiko in skandinavistiko  
 Nives Hull je predstavila ekskurzijo. Gre za enodnevno ekskurzijo za 50 udeležencev, 
ki bo potekala konec marca. Potekala bo v sodelovanju z Oddelkom za slovenistiko, drugače 
pa je odprta za vse študente. 

SKLEP 6: UO ŠOFF odpira projekt, dodeli mu sredstva v višini 121 €.  
ZA: 15      PROTI: 0     VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

Slavistični puloverji, Oddelek za slavistiko.  
 Beti Uršič je predstavila projekt, gre za sofinanciranje nakupa puloverjev za študente 
na eni izmed smeri na oddelku. Izpostavila je to, da so pri prijavi projekta imeli v mislih 
pravilo, da ima oddelek lahko en promocijski projekt v študijskem letu, smer pa ni imela 
promocijskega projekta že nekaj let. Ta mesec je bil edini, kjer ni bilo projektov z ostalih 
smeri na oddelku, zato so projekt prijavili v obremenjenem mesecu.   
 Ker se je dogovor o prestavitvi promocijskih projektov na manj obremenjene mesece 
zgodil na tej seji, je FK odobrila financiranje projektu, v prihodnje pa bodo morebitni 
promocijsi projekti, prijavljeni v obremenjenih mesecih, zavrnjeni.  

SKLEP 7:  UO ŠOFF odpira projekt Slavistični puloverji, dodeli mu sredstva v višini 
110 €.  
ZA: 15      PROTI: 0     VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

Ekskurzija v Sofijo, Oddelek za filozofijo.  
 Ekskurzijo je predstavil Nejc Kralj. Gre za vsakoletno ekskurzijo, ki jo organizirajo na 
oddelku, tokrat bo pot potekala v Novi Sad, Sofijo in Beograd. Namen je povezovanje z 
drugimi oddelki za filozofijo v drugih državah, spoznavanje tujih krajev in druženje študentov 
filozofije.  

SKLEP  8:  UO ŠOFF odpira projekt Ekskurzija v Sofijo, dodeli mu sredstva v višini 
165 €.  
ZA:  15     PROTI: 0      VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
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Revija ŠTUBIDU, Oddelek za bibliotekarstvo, informacijske znanosti in knjigarstva 
 Projekt se nanaša na študentsko revijo oddelka. Zala Blazina je ob tem projektu 
izrazila, da bi bilo dobro, če bi se pri tej in drugih oddelčnih revijah pazilo na možnost, da 
tudi študenti drugih revij objavljajo prispevke in so obveščeni o možnosti objavljanja.   

SKLEP 9: UO ŠOFF odpira projekt Revija ŠTUBIDU, dodeli mu sredstva v višini 60 €.  
ZA: 15      PROTI: 0     VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

Revija Clotho: Investigationes philologicae, Oddelek za klasično filologijo  
 Domen Iljaš je predstavil revijo. Gre za prv izid, revija je še v nastajanju. V prvi izdaji 
bodo objavljali večinoma profesorji, končna ideja oziroma princip, po katerem bo 
funkcionirala revija v prihodnosti je, da so pomočniki glavnega urednika študenti in da 
profesorji pišejo članke v soavtorstvu s študenti. 

SKLEP 10: UO ŠOFF odpira projekt Revija Clotho: Investigationes philologicae, dodeli 
mu sredstva v višini 60 €.  
ZA: 15      PROTI: 0     VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

Družabni večer izmenjave Slo-Tan 2019, Oddelek za azijske študije  
 Erazem Štancar je predstavil projekt. Najprej je povedal, da je imel oddelek sicer v 
mesecu marcu v načrtu dva projekta, ker v januarju in februarju niso prijavili nobenga 
projekta, ob prenasičenosti projektov pa je oddelek deloval kot zgled in so enega izmed 
načrtovanih prestavili na enega izmed prihodnjih mesecev.  
 Dotičen projekt je namenjen dogodku ob izmenjavi s študenti iz različnih univerz 
Japonske. Sredstva pridobljena s sofinanicranjem bodo namenjena za zabavni večer oziroma 
druženje slovenskih in japonskih študentov v neformalnem okolju, sredstva bodo uporabljena 
za nakup brezalkoholne pijače, prigrizkov in morebitnih nagrad.  

SKLEP 11: UO ŠOFF odpira projekt Družabni večer izmenjave Slo-Tan 2019, dodeli mu 
sredstva v višini 24 €.  
ZA:  15     PROTI: 0     VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Kuhanje v Rogu, Oddelek za pedagogiko in andragogiko.  
 Zala Blazina je predstavila projekt. Dodeljena sredstva bodo namenjena za nakup 
sestavin za kuhanje oziroma peko, ki bo potekala v Rogu. Najverjetneje bodo pekli mafine, 
nato pa jih za prostovoljne prispevke delili na Filozofski fakulteti, prispevki pa namenili v 
dobrodelne namene. 

SKLEP 12: UO ŠOFF odpira projekt Kuhanje v Rogu, dodeli mu 16 €.  
ZA: 15      PROTI: 0      VZDRŽANI: 0  
Sklep je bil 

Filmski večer, Oddelek za pedagogiko in andragogiko  
 Zala Blazina je predstavila projekt. Vsebina je precej samoumevna, zajema ogled 
filma. Tematika bo najverjetneje povezana z mladostništvom, problematičnega odraščanja ali 
česa podobnega.  

SKLEP 13: UO ŠOFF odpira projekt Filmski večer, dodeli mu sredstva v višini 16 €.  
ZA: 15      PROTI: 0     VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

Ekskurzija v Firence, Oddelek za umetnostno zgodovino 
 Neža Lukančič je predstavila projekt. Študentsko društvo Kunsthisterik vsako leto 
pelje študente na ekskurzijo v tujino, ker oddelek organizira večinoma ekskurzije po 
Sloveniji, za naravo dela pri umetnostni zgodovini pa je ključno, da imajo določene vsebine 
študenti priložnost videti na lastne oči. Društvo s sofinanciranjem omogoča študentom lažje 
potovanje v tujino. Omenila je še, da je ekskurzija že zapolnjena s študenti z oddelka, drugače 
bi bile prijave odprte tudi za študente drugih oddelkov. 

SKLEP 14: UO ŠOFF odpira projekt Ekskurzija v Firence, dodeli mu sredstva v višini 
154 €.  
ZA: 15      PROTI: 0     VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

Strokovna psihološka ekskurzija v Krakow in Brno, Oddelek za psihologijo 
 Rebeka Kovačec je predstavila projekt. Namenjen je predvsem članom društva na 
oddelku, vendar je odprt tudi za nečlane, zaradi psiholoških in strokovnih vsebin pa je bolj 
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primeren za študente oddelka. V okviru ekskurzije bo potekalo srečanje s študenti druge 
univerze, na programu bo izbirni ogled Auschwitza, dva dneva se bo preživelo tudi v Brnu.  
 Sarah Tkalec je zastavila vprašanje, zakaj je ta ekskurzija dobila višji znesek 
odobrenih sredstev kot ostale ekskurzije. Neža Lukančič je obrazložila, da je sofinanciranje 
pri ekskurzijah namenjeno za avtobusni prevoz, skladno s pravilnikom pa lahko večdnevne 
ekskurzije pridobijo več sredstev, zato je v tem primeru ekskurzija Oddelka za psihologijo 
dobila več sredstev kot ostale krajše ekskurzije, ki bodo potekale v marcu in bodo prejele 
sofinanciranje s strani ŠOFF-a.  

SKLEP 15: UO ŠOFF odpira projekt Strokovna psihološka ekskurzija Krakow in Brno, 
dodeli mu sredstva v višini 209 €.  
ZA: 15      PROTI: 0     VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 	

K točki 4. Poročilo predsednice UO ŠOFF. 
      
 Predsednica UO ŠOFF Zala Blazina je najprej povedala, da moramo po 
odpovedovanju sejninam sprejeti tudi sklep, s katerim se strinjamo s prenosom financ iz 
strebra sejnin na projektni steber. Podala je možnost za razpravo o odpovedovanju sejnin v 
prvi polovici leta, a ker ni bilo nobene pripombe, je sledilo glasovanje.   

SKLEP 16: UO ŠOFF prenaša znesek v višini 1257,67 € iz stebra sejnine na projektni 
steber.  
ZA:  15      PROTI: 0     VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

 Sledilo je poročanje o tekočih zadevah. Najprej je člane opozorila, naj po vnašanju 
projektov v program Projektno vodenje to sporočijo predsednici, da bo čim prej izdala 
naročilnico, saj postopek pridobitve naročilnice traja od dva do tri dni, da ne bi prišlo do 
zapletov zaradi prepoznega izdajanja naročilnic.   
 Glede prijav projektov je opozorila, naj bodo člani pri finančni konstrukciji pazljivi na 
to, za koliko sredstev prosijo. Preveri naj se tabelo v Pravilniku o delovanju FK UO ŠOFF, 
kjer pišejo predvideni zneski za sofinanciranje različnih tipov projektov. Nima smisla, da bi 
ob prijavi pisali večje vsote, če jih že po pravilniku ne bi mogli dobiti. Jaka Šoster je še dodal, 
da če obrazec izpolnjujejo ljudje, ki niso člani UO ŠOFF in pravilnika ne poznajo, naj 
predstavnik oddelka obrazec pred vnašanjem projekta v Trello preveri in z vodjo projekta 
popravi finančno konstrukcijo v skladu s pravilnikom ter realnimi možnostmi sofinanciranja.  
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 Zala Blazina je nato še enkrat pozvala člane, naj se držijo rokov za prijave projektov 
ter prošnje za sofinanciranje promocijskega materiala prestavijo na kasnejše mesece. 
 Glede fakultetnih projektov je povedala, naj se obvešča UO ŠOFF o dogajanju, 
napredku pri projektih, da se že vnaprej lahko pričakuje, kako bo s sofinanciranjem. 
 Anja Zidar je na tem mestu obrazložila situacijo pri projektu Rdeča nit, kjer je prišlo 
do napake pri finančni konstrukciji, saj jo je bilo treba v dveh popraviti zaradi nesporazuma 
glede sofinanciranja s strani ŠSFF in ŠOFF. Jaka Šoster je omenil, da je trenutni sistem za 
prijavljanje fakultetnih projektov slab, ker ni usklajenosti in je komunikacija slaba. Zala 
povzame, da je komunikacija slaba s strani obeh in da bi bilo v prihodnje dobro, če se 
fakultetne oziroma večje projekte predhodno vsebinsko in finančno predstavi predsedstvom 
ŠOFF in ŠSFF.  
 Glede Rdeče niti je Anja še povedala, da je ta dan zadnji dan za oddajo prispevkov in 
da so teh prejeli veliko. Zaključna prireditev bo 25. aprila v ŠKUC-u. Verjetno se bo na 
naslednji seji prosilo člane UO ŠOFF za pomoč in sodelovanje pri zaključni prireditvi. Zala 
Blazina še doda, da bo na dnevni red naslednje seje umeščena točka Rdeča nit, pod katero se 
bo podrobneje predstavilo projekt in pomoč, ki bi jo potrebovali na zaključni prireditvi.  
 Nazadnje je Zala omenila še promocijo ŠOFF-a na informativnih dnevih na Filozofski 
fakulteti. Zahvalila se je vsem, ki so bili prisotni na stojnici, opomnila pa tiste, ki jih ni bilo, 
da je promocija naloga vseh in da ni lepo, da so bili nekateri prisotni po več ur, nekateri pa 
sploh ne.  

SKLEP 17: UO ŠOFF je seznanjen s poročilom predsednice UO ŠOFF.  
ZA:      14       PROTI:      VZDRŽANI:  
Sklep je bil soglasno sprejet. 	

Med poročanjem predsednice je sejo zapustil Domen Iljaš.  
Po glasovanju za 17. sklep je sejo zapustila Neža Lukančič.  

K točki 5. Poročilo poslank  
 Pod to točko je Sarah Tkalec poročala o dogajanju na ŠOU v Ljubljani od zadnjega 
poročanja. V tem obdobju se je ŠZ ŠOU v Ljubljani sestal na treh sejah (3., 4. in 5. redni seji), 
potekala pa je tudi 32. skupščina ŠOS. Sarah je prebrala pomembnejše odlomke iz zapisnikov.  

3. redna seja ŠZ ŠOU v Ljubljani  
 3. redna seja ŠZ ŠOU v Ljubljani je potekala v četrtek, 20. decembra 2018 ob 19.30 
uri, prisotnih je bilo 38 poslancev. Na seji je potekala prva obravnava predlaganega proračuna 
za leto 2019. Problemi pri sestavljanju proračuna so nastali, ko so ugotovili, da bodo imeli 
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260.000€ manj sredstev kot lani in poleg tega še 0,1% manj zaradi sprejemanja na Skupščini 
ŠOS. Glavno vodilo pri sestavljanju proračuna je bilo, da bodo poskušali privarčevati pri 
zadevah, kjer predhodno sredstva niso bila porabljena. Prihodki so načrtovani v višini 
4.197.300 €, od tega je 3.400.000 € koncesijskih dajatev. Prihodki od najemnin in študentske 
prehrane ostajajo enaki. Prihodki od trženja bodo nekoliko manjši. Odhodki pri resorjih se ne 
bodo znižali.  
 Pri zavodih se bodo sredstva nekje zvišala in nekje znižala, večinoma pa ostajajo 
enaka. Študentski Kampus bo dobil približno 100.000€ manj. Beletrini bodo malo znižali 
sredstva, ŠOU Športu pa nekoliko zvišali, ker so začeli izvajati določene aktivnosti na 
Študentskem Kampusu. Radio Študent bo dobil več sredstev predvsem zaradi 50-letnice 
delovanja. Fundacija Študentski tolar dobi manj. Za predsedstvo ostajajo enaka sredstva kot 
do sedaj. Pri volilni komisiji bodo znižali načrtovane odhodke, ker so bile v letu 2018 
izvedene volitve v ŠOVZ, v letu 2019 pa ni predvidenih rednih volitev. Pravno svetovanje 
študentskim organom se zviša na 56.000€. Dvignilo se je predvsem zato, ker je v zadnjih letih 
neprimerno več potrebe po pravnem svetovanju. Na mize prihaja ogromno število pravilnikov 
in zakonov in tudi tisti študentje, ki študirajo pravo, nimajo dovolj izkušenj, da bi lahko pri 
vsem pomagali. Študentski zbor je soglasno potrdil predlog finančnega načrta v prvi 
obravnavi. 
 Sledile so volitve članov razsodšča. Po tajnem glasovanju je Volilni odbor ugotovil, da 
sta bila izvoljena Jure Vozel in Matic Robida, ostali kandidati (Tina Fokter, Domen Antonič 
Gala Andrić Rebolj, Petra Bedene in Anže Kimovec) pa so bili izglasovani proti.   
 Sledilo je tajno glasovanje za glavnega tožilca. Kanidadata sta bila Kiar Istenič in 
Anže Kimovec. Volilni odbor je ugotovil, da nobeden od kandidatov ni bil izvoljen, postopek 
bo ponovljen skladno s Pravilnikom o tožilstvu.  
 Sledila je predstavitev in razprava o spremembah in dopolnitvah aktov ŠOU v 
Ljubljani. Po predlaganem amandmaju poslanca Ervina Remsa se 6. odstavek 9. člena, 
spremeni tako:  "Mandat direktorja traja štiri (4) leta in je po preteku te dobe lahko ponovno 
imenovan za to funkcijo največ enkrat." Na seji se je izglasovalo še, da ŠZ ŠOU v Ljubljani 
podpira nadaljno obravnavo sprememb Pravilnika o finančnem načrtu ŠOU v Ljubljani in 
obravnavo sprememb Statuta ŠOU v Ljubljani.  

4. redna seja ŠZ ŠOU v Ljubljani  
 4. redna ŠZ ŠOU v Ljubljani je potekala 15. januarja 2019 ob 19. uri v prostorih 
Študentskega kampusa, prisotnih je bilo 40 poslancev.  
 Na seji je potekala druga obravnava sprememb in dopolitev aktov ŠOU v Ljubljani. 
Predlagatelj Klemen Peran je izrazil željo, da Statut in Pravilnik o finančnem načrtu prideta v 
veljavo, ker sta pomembna zaradi postopkovnih pravil in finančnega načrta. Povedal je, da sta 
oba akta zrela za potrditev in prosil poslance za podporo.  
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 Študentski zbor je podprl spremembe Statuta ŠOU v Ljubljani in spremembe 
Pravilnika o finančnem načrtu.  
 Sledila je druga obravnava proračuna za 2019. ŠOU v Ljubljani se je približal željam 
Radia Študent in jim namenil dodatnih 5000 €, predvsem zaradi prihajajoče 50. obletnice 
delovanja. Na seji so bili prisotni tudi člani Akademske folklorne skupine France Marolt, ki so 
predstavili svoje delovanje in prosili za več sredstev, vendar je bila njihova prošnja strogo 
zavrnjena. Študentski zbor je v drugi obravnavi potrdil predlog finančnega načrta za leto 
2019, sklep je bil sprejet s 36 glasovi za in 4 vzdržanimi.  
 Na seji se je predstavila še Varuhinja študentovih pravic. Gre za nekoliko nepoznano 
funkcijo, katere glavni namen je nudenje pomoči študentom v primeru socialnih in drugih 
težav, lahko pa se nanjo obrnejo tudi s pobudami za spremembe, ki jih Varuhinja lahko 
nadalje naslovi na ŠOU v Ljubljani, sicer pa Varuhinja ob individualnih težavah študente 
napoti k ustreznim osebam, organom oziroma zavodom. 

Glede Varuhinje študentovih pravic je Sarah Tkalec dodatno povedala, da je zelo pripravljena 
pomagati komurkoli in naj informacijo člani UO ŠOFF delijo dalje. Če bi kdo želel 
elektronski naslov Varuhinje, se lahko obrne na Sarah. 

5. redna seja ŠZ ŠOU v Ljubljani  
 5. redna seja ŠZ ŠOU v Ljulbjani je potekala v torek, 5. februarja 2019. Za sejo še ni 
uradnega zpaisnika, vendar je Sarah poročala o glavnem dogajanju:  
"Na 5. redni seji smo imenovali manjkajoče člane razsodišča in glavnega tožilca. Na prejšnjih 
sejah smo že imeli nekaj kandidatov, ki pa niso vsi dobili zadostnega števila glasov, zato 
nekateri izmed njih niso bili izvoljeni. Tako smo izvedli ponovne volitve na 5. redni seji, kjer 
smo izvolili glavnega tožilca Kiarja Istiniča in 4 člane razsodišča: Domen Antonič, Petra 
Bedene, Žan Beloglavc, Hana Šušteršič. Tanja Lukan žal ni bila izvoljena, zato bomo na 
naslednji seji imenovali še enega člana razsodišča. ŠOU v Ljubljani za delovanje namreč 
potrebuje 9 članov razsodišča." 

32. seja Skupščine ŠOS  
 32. seja Skupščine ŠOS je bila ločena, torej so predstavniška telesa imela ločene seje v 
različnih terminih (posebej Svet ŠOLS, ŠZ ŠOU v Ljubljani, ŠZ ŠOU v Mariboru in ŠZ ŠOU 
na Primorskem). Seje so potekale 17., 19. in 20. decembra 2018.  
 Aleksandar Spremo je predstavil poročilo Generalnega sekretarja ŠOS. Od volilne 
skupščine je bila podpisana darilna pogodba v zvezi z nepremičnino v Žirovskem vrhu. 
Brunarica je dokaj stara in ji je grozilo tudi rušenje, zato se je ŠOS odločil, tudi v namenu, da 
bi se izognili rušenju, objekta prepustiti Občini Žiri. V aprilu in maju je imel ŠOS 
likvidnostne težave, zaradi izvedbe projekta ESU Board Meeting, zato se je predsedstvo ŠOS 
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odločilo za podpis posojilne pogodbe s Klubom študentom Kranj v vrednosti 20.000,00 €. Ta 
znesek je ŠOS že vrnila.  
 ŠOS je z zakonom o urejanju trga dela (ZUTD) dobil pooblastila za beleženja izkušenj 
in kompetenc študentskega dela. Z novelo je ŠOS tako pridobil zakonsko pooblastilo za 
vodenje evidence študentskega dela. Informacijski sistem bo vzpostavljen do oktobra 2019.  
 Predsedstvo ŠOS se je odločilo, da bo zaprl zavod Proštudent, ker že 2 leti ne deluje. 
Zavod je bil ustanovljen za vodenje evidence o študentskem delu in enotnih študentskih 
izkaznicah. Takoj po novem letu bo ŠOS zavod spravil v likvidacijo.  
 Za izplačilo ZUJF-a se usklajujejo podatki iz Zavodov (študentski servisi), Ministrstvo 
za delo družino in socialne zadeve in ŠOS. Prvi obrok ZUJF-a bo marca 2019. 
 Ob začetku mandata so se srečevali z likvidnostnimi težavami na ŠOS zaradi 
organiziranja Generalne skupčine evropske študentske organizacije. Eden večjih projektov na 
ŠOS, ki je terjal približno 85.000€. Iz tega naslova so imel tudi nekaj prihodkov - okoli 
20.000€. To je bilo vse predvideno v finančnem načrtu za ŠOS. 
 Poleti je potekal davčni inšpekcijski nadzor za 2016 v delu, ki se nanaša na 
nepridobitno dejavnost. To pomeni, da so predledali skoraj celotno dokumentacijo, ker je ŠOS 
nepridobitna organizacija. Postopek se je končal s sklepom o ustavitvi, ker inšpektorica ni 
ugotovila nobene nepravilnosti. Trenutno poteka še en inšpekcijski nadzor. Informacijska 
pooblaščenka izvaja nadzor nad evidenco študentske prehrane in evidenco študentskega dela.  
 ŠOS ima javno pooblastilo za vodenje evidence študentskega dela. Dijaki in študentje 
bodo tako lahko dobili javno potrjeno listino, kje so delali. V zvezi s pooblastilom so dobili 
130.000 € evropskih sredstev. Izvedli so javno naročilo za vzpostavitev sistema in vodenje 
evidence. Prijavili sta se 2 gospodarski družbi. Izbrana je bila družba iz Maribora kot 
najugodnejši ponudnik. Prva faza je že zaključena, zato je ŠOS že plačal prvi del v višini 
približno 35.000€.  
 Predsedstvo ŠOS je podpisalo pogodbo s Telekomom Slovenije na področju 
subvencionirane študentske prehrane. Študentom bo omogočeno plačevanje z elektronsko 
denarnico preko njihove aplikacije. 

 Jaka Trilar je predstavil poročilo predsednika ŠOS. Na začetku mandata so se 
ukvarjali z zakonom o skupnosti študenta (ZSKUS), ki je predvideval, da bi ŠOS postala 
organizacija javnega prava. S strani Alma Mater Europaea so bili pritiski, da jim ŠOS ne 
dovoli priključitve.  
 Marca je bila ustanovljena delovna skupina za prenovo aktov ŠOS. Med letom se je 
pojavilo vprašanje o študentskih domovih na Primorskem, saj se tam študente med poletjem 
izseljujejo, da so lahko te študentske sobe tržili.  
 Po času državnozborskih volitev se je sklepala koalicijska pogodba. ŠOS je bil do te 
koalicijske pogodbe kritičen in v isti pogodbi se je zapisalo, da bi ŠOS preoblikovali v osebo 
javnega prava. ŠOS poskuša razložiti političnim strankam, da klubi delujejo kot društva in ne 
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morejo biti osebe javnega prava. ŠOS se srečuje z različnimi vprašanji, če bi ŠOS postal 
oseba javnega prava. V prihodnjem letu se bo povišala subvencija študentske prehrane in s 1. 
1. 2019 bo na razpolago več državnih štipendij. ŠOS je organiziral projekt ESU Board 
Meeting, ki je potekal na Bledu. 

 Predsedstvo ŠOS se je sestajalo na 30 rednih sejah in na 8 korespondenčnih sejah. 
Načrti za naprej so ureditev Zoisovih štipendij in sodelovanje pri pripravi novega ZVIS. 
Oblikovali se bodo vladni organi v katerih sodeluje tudi ŠOS. Predstavil je projekt S*anje 
študentov. 

 Trilar, predsednik ŠOS, predstavi spremembe, ki se nanašajo na 4 Akte ŠOS, in sicer: 
- Pravilnik o ohranitvi in izgubi statusa organizacijske oblike študentske organizacije 
Slovenije za študentske organizacije lokalnih skupnosti; 
- Pravilnik o denarnih nadomestilih, sejninah in honorarjih; 
- Študentska ustava; 
- Etični kodeks ravnanja predstavnikov ŠOS in OO ŠOS. 
 Glede sprememb v Pravilniku o denarnih nadomestilih, sejninah in honorarjih pove, 
da se urna postavka, ki je prej bila zabeležena v tolarjih, preračuna v zneske v evrih. Dodaja 
se še obrazec, ki se izpolnjuje za pridobitev honorarjev. 
 Glede sprememb v Pravilniku o ohranitvi in izgubi statusa organizacijske oblike 
študentske organizacije Slovenije za študentske organizacije lokalnih skupnosti pove, da 
morajo klubi zbrati 15% od vseh študentov upravne enote, kar je dokaj zahtevno in se v praksi 
izpolnjuje s porabo sredstev, ki bi se lahko namenila za projekte, za darila morebitnim novim 
članom kluba. Odločili so se, da se datum za zamrznitev ter za izbris podaljša za 3 meseca z 
namenom privabljanja novih članov z izvedbo projektov. 
 Trilar predstavi Etični kodeks ravnanja predstavnikov ŠOS in OO ŠOS. Pove, da glede 
na to, da se Nadzorna komisija ne bo mogla reorganizirati, je bil predlagan omenjen kodeks, 
ki bo predstavljen vsem posameznikom, ki se bodo priključevali študentskim organizacijam.  
 Glede predlaganih sprememb v Študentski ustavi pove, da so med drugimi 
spremembami tudi skrajšali besedilo, določili predstavniški organi OO ŠOS. Prav tako se je 
dodalo, da morajo vsi člani študentskih izvršilnih organov imeti status študenta. 
 Jaka Trilar, predsednik ŠOS, pove, da se je uredil 12. člen Študentske ustave, in sicer v 
delu javnega delovanja ŠOS (vsi sklepi morajo biti javni). Dodaja se prepoved opravljanja 
funkcij pravnomočno obsojenim osebam. Prav tako so poslovodni organi ŠOS in OO ŠOS 
lahko samo enkrat ponovno izvoljeni in mandat ne sme trajati več kot 8 let. Pri ločitvi javnih 
in zasebnih univerz se dodaja 5. steber, in sicer Zbor samostojnih visokošolskih zavodov 
višjih strokovnih šol in zasebnih univerz.  

&  13



 Tudi Razsodišču se je omočil vpogled v finance v primeru pritožb organizacijskih 
oblik. V organih organizacijskih oblik ŠOS mora biti najmanj 7 oseb v predstavniškem 
organu, 5 v izvršilnem in 3 v nadzornem organu.  
 Glede financiranja pove, da se uvaja drugačna oblika financiranja, in sicer od vsakega 
dela Skupščine se bo odvzelo del 0,1 %. Dodaja se tudi novi 86.a člen ustave, in sicer 
razdelitev sredstev za delovanje študentskih organizacij samostojnih visokošolskih zavodov, 
višjih strokovnih šol, zasebnih univerz ter interesnih oblik povezovanja študentov. V 90. členu 
se dodajajo postopki naročanja.  

 Sarah je omenila še, da je bil izvoljen nov predsednik ŠOS Klemen Peran, s 
prenehanjem njegovega mandata kot predsednika ŠOU v Ljubljani pa se je začel tudi 
postopek imovenovanja novega predsednika oziroma predsednice ŠOU v Ljubljani.  

SKLEP 18: UO ŠOFF je seznanjen s poročilom poslank. 
ZA: 13       PROTI: 0      VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

K točki 6. in 7.  
 Zala Blazina pove, da se Timotej Klopčič, ki bi moral poročati pod točko 6. Poročilo 
ŠSFF in prodekan študent Luka Kropivnik, ki bi moral poročati pod točko 7. Poročilo 
prodekana študenta, seje nista mogla udeležiti, zato predlaga, da UO ŠOFF točko 6. in 7. 
predstavi na naslednjo sejo.  

SKLEP 19: UO ŠOFF prestavlja točki 6. in 7. na naslednjo sejo.   
ZA: 13       PROTI: 0      VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

K točki 8. Razno 

     Pika Kristan je poročala o sporočilu, ki ga je ŠOFF prejel na Facebook stran, in sicer od 
organizacije Civil Action Network, gre za prošnjo za sodelovanje pri projektu. Prebrala je 
elektronsko sporočilo s podrobnejšimi informacijami, ki ga je UO ŠOFF prejel preko 
elektronske pošte. 
 Prisotni člani se strinjajo, da z organizacijo ne bi direktno sodelovali, lahko pa jim 
pomagamo pri promociji oziroma jih usmerimo na vodstvo fakultete oziroma na ŠOU v 
Ljubljani, kjer bodo mogoče imeli več sreče s sodelovanjem oziroma pomočjo. Elektronsko 
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sporočilo bo prav tako poslano prodekanu študentu za mnenje, kam na fakulteti jih lahko 
usmerimo.  

Seja se je zaključila ob 20.12 

Zapisnik napisala: 
Pika Kristan, tajnica 

Zapisnik potrjuje: 
Zala Blazina, predsednica Upravnega odbora Študentske organizacije Filozofske fakultete
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